



MY6



EXCEPTIONAL STYLE AND A HIGH LEVEL OF COMFORT WITH THIS THREE-TIME AWARD-WINNING MOTOR YACHT

This stunning 13.4-metre yacht is built to Daniel Andrieu hull plans and designed by Pierangelo Andreani, the renowned Italian architect specialising in the luxury market. She features stylish lines and boasts incomparable living space and an incredible amount of light.

Private Hull Apartments

The MY6 features two magnificent VIP guestrooms to starboard plus a luxurious Owners suite to port. Each room enjoys magnificent sea views and private ensuites, and the MY6 offers the option of an additional private forward cabin.

Outstanding Speed and Comfort

The hulls of the MY6 have been carefully designed to deliver exceptional seaworthiness and stability, whatever the speed. She is equipped with 500-650 IPS motors to guarantee outstanding performance that combines the pleasure of driving with unparalleled cruising autonomy.

More than a Yacht... A Second Home

Enjoy all the comforts and space of home, with features including:

- An enormous flybridge with a sunbathing lounge, galley and an authentic terrace or pool overlooking the sea.
- Exclusive foredeck lounge for sublime relaxation.
- Superb saloon, generous reception area with terrace, spacious lounge, and a galley opening directly onto the cockpit for seamless transition between indoor and outdoor spaces.

DU STYLE ET UN HAUT STANDING POUR CE MOTOR YACHT TRIPLEMENT RÉCOMPENSÉ

Ce Yacht de 13,4 mètres, sur des plans de carène de Daniel Andrieu, et au design signé du célèbre architecte italien, spécialisé dans le luxe, Pierangelo Andreani, offre des lignes racées ainsi que des espaces de vie inégalables et une luminosité exceptionnelle.

Des appartements privés en coursive

Avec deux superbes chambres à tribord pour vos invités et VIP, ainsi que votre appartement privé à bâbord, chacune des chambres dispose également d'une vue sur mer et d'une salle de bains privée, auxquelles s'ajoutent, si vous le souhaitez, une cabine privée supplémentaire à l'avant du bateau.

Allure et confort

Le MY6 dont les carènes ont été spécialement étudiées pour une excellente tenue à la mer et une stabilité quelle que soit l'allure, en navigation comme au mouillage, est équipé de l'IPS 500 à 650. Il offre ainsi de belles performances, alliant autonomie et plaisir de piloter.

Une véritable résidence secondaire

Des espaces de relaxation et de réception d'un confort digne d'une résidence secondaire avec :

- Un immense fly protégé, disposant d'un salon bain de soleil et d'une cuisine : une véritable terrasse ou pool house vue sur mer.
- Un lounge à l'avant du bateau pour se relaxer et s'isoler.
- Un carré, véritable loft avec terrasse, doté d'un salon spacieux et d'une cuisine ouvrant directement sur le cockpit, pour vivre dedans - dehors.



MY6



MY6



LENGTH OVER ALL
LONGUEUR HORS TOUT

45.9 ft - 14,00 m without platform
50.7 ft - 15,44 m with platform

BEAM OVER ALL
LARGEUR HORS TOUT

21.6 ft - 6,60 m

DISPLACEMENT UNLOADED
POIDS LÈGE

16.3 T (approx.)

FULL LOAD DISPLACEMENT
DÉPLACEMENT EN CHARGE MAXI

25.4 T (approx.)

DRAFT
TIRANT D'EAU

4.3 ft - 1,31 m

STANDARD POWER
MOTORISATION STANDARD

VOLVO 2 x 279 kW - 2 x 380 Ch - IPS 500

OPTION POWER
MOTORISATION OPTION

VOLVO 2 x 353 kW - 2 x 480 Ch - IPS 650

ARCHITECT
ARCHITECTE

Daniel Andrieu

DESIGNER
DESIGNER

Pierangelo Andreani Studio

TANK CAPACITY
CAPACITÉ DES RÉSERVOIRS

Fresh water - Eau douce
2 x 92 US gallons - 2 x 350 l (approx.)

FUEL
GASOIL

2 x 264 US gallons - 2 x 1000 l (approx.)

AUTONOMY
AUTONOMIE MAXI

Up to 1000 NM



FLY



DECK

VERSION



MAESTRO



1 owner's suite + 1 bathroom
2 double cabins + 2 bathrooms
1 suite propriétaire + 1 sdb privée
2 cabines doubles + 2 salle de bains
Option : Skipper / Kids cabin forward



SPECIALLY DESIGNED HULLS

DES CARÈNES DESSINÉES SPÉCIFIQUEMENT

ADVANCED TECHNOLOGY

Fountaine Pajot Motor Yachts MY5 and MY6 feature hulls that are specially designed to maximise stability and safety in the most inclement conditions. Our ongoing commitment to utilising the latest technologies also ensures our Motor Yachts are impressively fuel efficient with outstanding autonomy for long-range cruising. Our technical team is continually working to optimise weight ratios to further improve performance across the range. Fountaine Pajot Motor Yachts has established long and successful partnerships with the industry's leading engine manufacturers, including IPS Volvo Penta, and our range is equipped with the very latest in cutting-edge technologies.

UNE TECHNOLOGIE MAÎTRISÉE

Les carènes du MY5 et du MY6 sont spécifiquement dessinées afin d'assurer stabilité et confort à la mer ainsi qu'une faible consommation et une grande autonomie pour toutes vos croisières. Notre travail constant d'optimisation du poids nous permet d'améliorer toujours davantage la performance de nos bateaux. Nous entretenons nos partenariats avec les plus grandes marques de moteurs afin de rester à la pointe des nouvelles technologies (IPS Volvo Penta).

